
Protokoll 8 december kl 17:30 
  Närvarande: Lotta Persson, Gerd Holmgren, Vera Kebbe, Agnes Lundgren

Runda: namn, pronomen och dagsform

1. Mötet öppnas 

2. Val av mötesfunktioner 
- Justerare Gerd väljs 
- Stämningsunderlättare  
- Tidsunderlättare 
- Maktingripare 

3. Anmälan av övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkännes. 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 

6. Rapporter 
- Kassör 
Sista november hade vi förbrukat 80 % av budgeten. Vi får partistöd 2022 och också 
halvt partistöd för 2023. 
- UF! 
UF ej närvarande Vi behöver kontakta UF eftersom det genomförs skoldebatter som vi 
behöver veta då UF inte har möjlighet att delta vid dessa och om vi isåfall skall delta. 
Lotta kontaktat Sarah efter jul 
- Gruppledare 
Politikergruppen hade möte 6/12 där bl.a. nya badhuset diskuterades, Agnes informe-
rade om kvinnojour och skyddat boende, RF 13/12. Vi bokade ett arbetsmöte 23 janu-
ari kl 15 för att skriva motioner, insändare mm 
- Polsek 
Har inte fått något svar från Valmyndigheten om hur vi ska agera inför valet för att 
ingen utomstående ska försöka ta Fi-plats. Rapporterat från Novus rapport som visar 
att frågor som är viktigast för gotlänningarna är sjukvård, lag o ordning, invandring o 
integration, skola o utbildning. Djurrättsfrågor är ovanligt högt i jämförelse med Mä-
lardalen. 

7. Val av nämndepersoner till Tingsrätten och Förvaltningsrätten. 
Mötet väljer Agnes Lundgren till nämndeperson i både Tingsrätten och 



Förvaltningsrätten. 
Protokollet anses omedelbart justerat.  

8. Nina Rung 
Datum under våren har diskuterats för att hinna ta beslut kring det ekonomiska.  
Hur många medlemmar skulle komma på ett internt möte med Nina? Hur många be-
höver komma för att det ska kännas värt att lägga pengar på. Ca 20 stycken? 
Ett internt möte kan vi jobba med olika frågeställningar utifrån henne och jobba vidare 
på och kunna ta med oss vidare.  
Ett publikt möte blir på ett helt annat sätt.  
Vi lägger till Nina Rung i årsplanen och budgeten för 2022, troligtvis under hösten.  

9. Terminsavslutning 
Eventuellt 10 personer, några osäkra.  
Agnes skickar ut ett nyhetsbrev med en extra puff  med krok ”Har du inte anmält dig? 
Kom ändå!”.  
Mötet bifaller.  

10. Nästa styrelsemöte 
12 januari kl 17:30 på Zoom. 

11. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 

12. Mötet avslutas 

________________________________  ________________________________

Lotta Persson, ordförande    Gerd Holmgren, justerare


